
EUiA denuncia que Blanes no s«ha reunit amb els joves per

parlar sobre barraques

Salmer�n recorda que el ple va aprovar fa una setmana una moci� en qu�

hi havia aquest comprom�s

BLANES | E.B.

El grup municipal d'EUiA-ICV de Blanes, que es troba a l'oposici� de l'ajuntament, assegura que en l'�ltim ple

ordinari del mandat, que es va celebrar fa una setmana, es va arribar al comprom�s que l'equip de govern

(CiU-PP) es reuniria amb els joves de l'entitat organitzadora del Festival Sa Costa Barrakes i que en canvi "no

han fet res, quan �s la reuni� m�s f�cil de les qu� l'oposici� vam for�ar fer a trav�s de mocions" i titlla de

"passivitat" l'actuaci� del govern blanenc sobre aquest tema.

I �s que fa un mes l'Ajuntament va anunciar que les barraques que es celebren per la Festa Major a la zona del

camp de futbol d'Els Pins es traslladaven a la Ciutat Espor tiva, un fet que ha compor tat mobilitzacions dels joves

que s'hi oposen i que han culminat amb protestes. Tot i aix�, el dijous passat l'equip de govern va anuncair que

"l'Ajuntament t� una nova opci� per ubicar-les", va dir l'edil de Governaci� i es va mostrar ober t a dialogar amb els

joves. Un fet per� que Salmer�n diu que no ha passat i en canvi, s� que "s'han programat d'altres reunions sobre

dues mocions, una sobre terrasses i l'altra, sobre el por t de Blanes, m�s complicades de fer".
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